
Fra: Marius Rønningen (marius.ronningen@politiet.no)
Sendt: 04.05.2021 17:07:51
Til: Postmottak Indre Fosen kommune
Kopi: 

Emne: Bekymring rundt vedlikehold og trafikksikkerheten, fylkesveiene på Fosen. 
Vedlegg: 
Hei
 
Kan ikke se å ha fått noe svar på denne henvendelsen av 3.11.20 ang. vegstandarden på enkelte
strekninger på Fosen.
Ser det er iverksatt tiltak på brua over Skjerrivasselva, ellers er det ikke noen endring.
 
Spørsmålet til politiet er:
 
1: Har trafikk faglig råd fått brevet.
 
2: Har trafikk faglig råd noen tanker om å påvirke vegeier slik at det om mulig blir en endring til det bedre.
Autovernet på strekningen mellom Stadsbygd Sentrum og Rørvik fergeleie er uendret, likens er
overgangene mellom de mange asfaltkantene endret til det verre etter vinteren. Politiet ønsker bare en
bekreftelse på at brevet er mottatt av rette råd.
 
Til orientering har det vært flere trafikkuhell på den nevnte strekningen siste vinter, heldigvis uten
betydelig personskade.
 
Hilsen
 
Marius Rønningen
Politibetjent
Fosen Politistasjonsdistrikt.
 
 

Fra: Marius Rønningen 
Sendt: onsdag 4. november 2020 12:51
Til: 'postmottak@indrefosen.kommune.no' <postmottak@indrefosen.kommune.no>
Emne: VS: Bekymring rundt vedlikehold og trafikksikkerheten, fylkesveiene på Fosen.
 
Sender på nytt, da jeg ikke har fått noen bekreftelse på at brevet er mottatt.
 
Marius
 

Fra: Marius Rønningen 
Sendt: 3. november 2020 09:27
Til: 'postmottak@indrefosen.kommune.no'
Emne: Bekymring rundt vedlikehold og trafikksikkerheten, fylkesveiene på Fosen.
 
Hei
 
Dette brevet ble sendt fylkesvegdirektør Eva Solvi og leder i trafikksikkerhetsutvalget i Trøndelag, Karin
Bjørkhaug 07.10.20. 
 
Det har ikke kommet noe svar på brevet, annet enn en bekreftelse på at det er mottatt.
 
Brevet sendes Indre Fosen kommune, trafikk faglig råd v/ leder Tviberg slik at dere er orientert og
eventuelt kan følge opp saken.
 
 
Hilsen
 
Marius Rønningen
Politibetjent
Fosen lensmannsdistrikt.



Tlf: 99 29 78 03
Epost: Marius.ronningen@politiet.no        


